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ÅPNING: Åpning og hilsningstale 
President i NSSF åpnet tinget med sin tale til delegatene.  
Visepresident i NIF, Odd Roar Thorsen, holdt hilsningstale til delegatene 
 
 

SAK 1 GODKJENNING AV FREMMØTTE REPRESENTANTER 
  

1. Navneopprop: Se vedlagte navneliste 
2. Samtlige fullmakter godkjent 
3. Antall stemmeberettigede: 46  
 
 

SAK 2 GODKJENNING AV FORRETNINGSORDEN OG 
SAKSLISTE 

 
2.1 Foretningsorden godkjent 
2.2 Pkt 6.10 har falt ut av sakslisten, men er utdelt til alle ting delegater 

Sakslisten enstemmig godkjent 
 
 

SAK 3  VALG AV DIRIGENTER, SEKRETÆRER, 
REPRESENTANTER TIL Å UNDERTEGNE 
PROTOKOLLEN OG TELLEKORPS. 

 
Dirigenter:    Audhild Aune og Halvard Colbjørnsen 
Sekretær:    Per Røgeberg og Wenche Engebretsen 
Tellekorps:    Marit Hjelle, Vegar Rolfsrud og Roar Nilsen 
Undertegne protokoll:  Ingrid Lien Johnsen og Christer Ingebrigtsen 
 
 

SAK 4 BERETNING  
 
Statistikk er vedlagt tingdokumentene. 
Tore Bøygard hadde innledende kommentarer til Beretningen. 
En feil på side 12: VM ungdom 2007: bronse stafett Ada og ikke Elise Ringen 
 
Følgende tok ordet: Knut Eckhoff. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Beretningen for 2006–2008 godkjennes 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

SAK 5 REGNSKAP 2006 OG 2007 
 
Rakel Rauntun redegjorde for regnskapet 2006 og for 2007. 
2006: OMS 28 mill Det er ikke en bunden egenkapital på 6 mill men på 4 mill 
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2007: OMS 36 mill Økning i inntekter, kommer av at Statkraft avtalen ble inngått i 
2007 og at all omsetning for WC Holmenkollen ble ført inn i regnskapet. Tidligere er 
det kun overskuddet som ble ført da resten er ført av Skiforeningen. 
God økonomistyring i alle ledd 
 
EK pr 31.12.2005  6.285.448,55 
Resultat 31.12.2006    108.750,41 
Resultat 31.12.2007    932.630,07 
Ny EK pr 31.12.2007 7.326.829,03 
 
Disse hadde ordet: Knut Eckhoff, Marit Hjelle, Bjørn Ståle Tennfjord, Tore Bøygard 
 
Styrets forslag til vedtak: Regnskap for 2006 og 2007 godkjennes 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 
 
SAK 6 INNKOMNE FORSLAG 
 
6.1 Lovendringsforslag fra styret: Valg av styremedlemmer 
 
Forslaget er reist av styret og lyder som følger: 
 
Styret foreslår å endre NSSFs lov § 11 vedrørende valg av styremedlemmer, der fem 
styremedlemmene velges på fritt grunnlag. Valgkomiteen skal ivareta helheten i 
styrets sammensetning ut fra hva som kreves av kompetanse og geografisk 
representasjon etter innspill fra GS og styret.  
 
Presidentskapet velges på funksjon som følger: 
- President med overordnet strategisk helhetsansvar 
- 1. visepresident sport 
- 2. visepresident organisasjon. 
 
Følgende hadde ordet i denne saken: Jan Henning L’Abée-Lund, 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Presidentskapet skal fra og med NSSF ting 2008 velges på funksjon, mens 
styremedlemmene velges på fritt grunnlag. Styremedlemmene skal konstituere seg 
på første styremøte etter tinget. 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
6.2 Lovendringsforslag fra styret: Endring av NSSFs lov ihht NIFs 

basislovnorm for særforbund 
 
Forslaget er reist av styret og lyder som følger: 
 
NSSF skal iht NIFs lov § 6-5, ha lover som er i samsvar med NIFs lov og lovnorm 
vedtatt av idrettsstyret. NSSFs lov er på flere punkter ikke i samsvar med NIFs 
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basislovnorm. Styret foreslår derfor å endre NSSFs lov slik at den samsvarer med 
basislovnormen.  
Klargjøring av § 14: Legger inn ordet kandidater på slutten av første avsnitt:” eller 
ikke inneholder det antall kandidater det skal stemmes over ” 
 
Følgende hadde ordet: Terje Mørkve, Bjørn Ståle Tennfjord 
 
Styrets forslag til vedtak:  
Ny lov for NSSF vedtas som vist i vedlegg 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt med den klargjøring som er foreslått. 
 
 
6.3 Bunden egenkapital (EK) i NSSF 
 
Forslaget er reist av styret. 
 
Styret foreslår å binde EK på et nivå som kan sikre drift av forbundet etter at en 
eventuell krisesituasjon har oppstått. Styret kan også her gå inn og vedta hvilke 
oppgaver og funksjoner som skal prioriteres. Bunden EK skal kun løses av et 
ordinært eller ekstraordinært ting. 
Fri EK skal kunne disponeres av styret til aktivitetsøkning i organisasjonen. Deler av 
fri EK kan øremerkes til konkrete prosjekter. Styret skal utarbeide detaljerte kriterier 
for tildeling til øremerkede prosjekter. 
 
Følgende hadde ordet: Tore Bøygard, Ragnar Slettestøl, Rakel Rauntun 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Bunden EK skal være på kr. 4 000 000,- og styret skal vedta kriterier for bruk av fri 
EK. 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
6.4 Antall konkurransedager for Statkraft junior cup og Vital cup  
 
Forslaget er reist av Nord-Trøndelag Skiskytterkrets og lyder som følger: 
 

”Vi foreslår at Statkraft junior cup og Vital cup arrangeres over 2 dager. Unntatt er 

NM som bør gå tilnærmet som før. ” 

 

Følgende hadde ordet: Tore Wold, Tore Bøygard 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Saken oversendes til det nye styret. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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6.5 Opprettelse av anleggsfond 
 
Forslaget er reist av Nord-Trøndelag Skiskytterkrets og lyder som følger: 
 
”Forslag på å etablere et anleggsfond på 1.mill eller mer.” 
 
Følgende hadde ordet: Tore Wold, Erik Vangsnes, Frank Eriksen, Bjørn Ståle 
Tennfjord, Oddvar Austbø, Rakel Rauntun, Tore Bøygard, 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Saken oversendes det nye styret. 
 
Styrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
6.6 Endring av distanse for klasse G15 og G16 i normaldistansen 
 
Saken er reist av Oslo og Akershus Skiskytterkrets og lyder som følger: 
 
”I de nasjonale konkurransereglene paragraf 1.3.9 ønsker vi endret distansen som 
G15 og G16 går i normalen fra 6 km til ”inntil 7,5 km.” 
 
Følgende hadde ordet: Knut Eckhoff, Tore Bøygard, Bjørn Ståle Tennfjord 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Saken oversendes det nye styret. 

 

Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

6.7 Forslag til regelendring: Avtaking av gevær - påsetting av gevær 
 
Forslaget er reist av Buskerud Skiskytterkrets og lyder som følger: 
 
”Løperen skal være i fysisk berøring med skyteplass/matte og ha passert rød 
markeringslinje fullstendig før våpenet kan tas av ryggen. Våpenet kan tas av når 
løperen har sluppet stavene fra seg på skyteplass/matte. Våpenet skal tas av på en 
slik måte at munningen skal bevege seg mest mulig direkte fra å peke oppover til å 
peke framover mot skivene. Etter hver skyting skal våpenet settes på ryggen med 
munningen fra å peke mot skivene til munningen pekende mest mulig opp mens 
løperen er på skyteplass/matte og vendt mot skivene i liggende og i fortsatt 
skytestilling med føttene i stående.  
Snøklaffene kan bare lukkes før løperen forlater skyteplass/matte. I løypa eller på vei 
inn til skyting er det overhode ikke lov til å berøre våpenet, herunder snøklaffer, 
siktet, reimer eller sluttstykket. Regelen ønskes innført med virkning fra sommer NM 
2008” 
   
Følgende hadde ordet: Per Øverby, Jan Henning L’Abée-Lund, Alf Koksvik 
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Styrets forslag til vedtak: 
Saken oversendes til det nye styret. 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
6.8 Finale i Statkraft junior cup og Vital cup skal arrangeres uten 
deltakerbegrensning 
 
Saken er reist av Sør-Trøndelag Skiskytterkrets og lyder som følger: 
 
”Statkraft Cup finale junior arrangeres fra og med sesongen 2008/2009 uten 
deltakerbegrensning.  Dersom ett av løpene i finalehelga er fellesstart eller jaktstart 
kan arrangør for dette løpet sette begrensning på 60 deltakere i en klasse.  Hvis det 
kjøres fellesstart arrangeres den som siste løp for de klasser der en effektiv 
begrensning på 60 er sannsynlig, med rangering etter Statkraft Cup inkludert nest 
siste løp.” 
  
Følgende hadde ordet: Ingrid Lien-Johnsen, Tore Wold 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Saken oversendes det nye styret. 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
6.9 Vinter-OL i Tromsø i 2018 
 
Saken er reist av Tromsø Skiskytterlag og lyder som følger: 
 
”Norges Skiskytterforbund (NSSF) gir sin uforbeholdne støtte til et vinter-OL i Tromsø 
i 2018.” 
 
Følgende hadde ordet: Christer Ingebrigsten, Bjørn Ståle Tennfjord, Tore Bøygard 
 
Styrets innstilling til vedtak: 
Norges Skiskytterforbund viser til Idrettsstyrets vedtak i denne saken, og stiller seg 
lojal i forhold til dette. 

 
Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
6.10 Søknad på VM skiskyting i 2015, 2016 og 2017 
 
Forslaget er reist av styret og lyder som følger: 
 
”Norge stiller som søkerkandidat til VM i 2015, 2016 og 2017, dersom vi ikke tildeles 
VM i 2013 på IBU kongressen i september 2008”. 
 
Følgende hadde ordet: Tore Bøygard 
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Styrets innstilling til vedtak: 
Styret innstiller overfor tinget 2008 at Norge stiller som søkerkandidat til VM 
2015,2016 og 2017, dersom vi ikke tildeles VM i 2013 på IBU kongressen i 
september 2008. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

SAK 7 FASTSETTELSE AV KONTINGENT  
 
Styrets forslag til vedtak: 
Dagens ordning og satser opprettholdes 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt (kr. 0,-). 
 
 

SAK 8 RULLERING AV LANGTIDSPLAN 2006-2010 MED 
ØKONOMISK PROGNOSE 

 
Styret ønsker å gjøre noen endringer i forhold til gjeldende langtidsplan. Det vises i 
denne sammenheng til langtidsplan og økonomisk prognose som foreligger som 
egne dokumenter 
Følgende hadde ordet: Wenche Flaa-Eieland, Knut Eckhoff, Erik Vangsnes, Oddvar 
Austebø, Stein Funderud, Roar Nilsen, Tore Wold, Sissel Moholdt, Ragnar Slettestøl, 
Tore Bøygard, Rakel Rauntun, Alf Koksvik, Ingrid Lien Johnsen, Frank Eriksen 
 
Wenche gikk gjennom de punktene som er nye i langtidsplanen. 
 
Hordaland fremmet forslag til nytt strekpunkt under punkt 4. Hovedmål: 
”NSSF skal arbeide for bedre de økonomiske rammevilkår for hele organisasjonen” 
 
Styrets forslag til vedtak: 
 
Langtidsplan for 2006-2010 godkjennes. Økonomisk prognose tas til etterretning. 
 
Styrets forslag til vedtak pluss forslag fra Hordaland ble enstemmig vedtatt. 
 
 

SAK 9 VALG 
 
Valgkomiteens leder, Tore Wold, la fram innstilling på valg av forbundsstyre, 
kontrollkomité, domsutvalg og appellutvalg.  
 
9.1  
Forbundsstyret, ny modell: 
President:       Tore Bøygard 
1. Visepresident sport     Erlend Slokvik  
2. Visepresident organisasjon    Wenche Flaa-Eieland 
Styremedlem       Jarle Tvinnereim 
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Styremedlem        Marian Lyngsaunet 
Styremedlem       Leif Arne Hansen  
Styremedlem       Axel Krogvig 
 
9.2 Kontrollkomité 
Leder        Jon Oftedal 
Medlem       Ole Martin Norderhaug 
Medlem       Marit Hjelle 
1. varamedlem      Ellen Marie Colbjørnsen 
2. varamedlem      Frank Røym 
 
9.3 Domsutvalg 
Leder        Sverre Matberg 
Nestleder       Anne Grundnes Steien 
Medlem       Bernt Grimstvedt 
1. varamedlem      Wenche Daleng 
2. varamedlem      Knut Eckhoff 
 
9.4 Appellutvalg 
Leder        Bodil Heskestad 
Nestleder       Kjell Ingar Wesetrud 
Medlem       Erik Vangsnes 
Medlem       Jorunn Aase Ringen 
Medlem       Arnt Ove Skjellberg 
1. varamedlem      Tove Elvebakk 
2. varamedlem      Jørgen Berg-Domås   
 
 
Disse hadde ordet: 
Bjørn Ståle Tennfjord, Tore Wold, Ragnar Slettestøl, Oddvar Austebø, Frank Eriksen, 
Jan Henning L’Abée-Lund, Wenche Flaa-Eieland, Christer Ingebrigsten, Knut 
Ekchoff, Terje Teksum, Alf Koksvik, Stein Funderud, Geir Lofthus, Terje Mørkve 
 
 
Forslag til forbundsstyre fra Oslo skiskytterlag 
President:       Tore Bøygard 
1. Visepresident sport     Axel Krogvig 
2. Visepresident organisasjon    Wenche Flaa-Eieland 
Styremedlem       Terje Mørkve 
Styremedlem        Mariann Lyngsaunet 
Styremedlem       Leif Arne Hansen  
Styremedlem       Jan Henning L’Abée-Lund 
 
Oslo Skiskytterlag trekker sitt forslag 
 
Valgkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt.  
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9.5 Valgkomité    
Forslag lagt fram av Forbundsstyret 
 
Leder        Tore Wold   
Medlem       Anne Berit Gjermundshaug 
Medlem       Tore Bryn 
Medlem       Siri Grundnes Holmboe  
Medlem       Torfinn Løland 
Varamedlem       Trond Damås 
Varamedlem       Sidsel Moholdt 
Varamedlem       Einar Løken 
Varamedlem       Audhild Aune 
Varamedlem       Bjarne Thomassen 
 
Styrets forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
 
Valgte delegater til å underskrive protokollen: 
 
 
 
 
…………………………………………..   ………………………………. 
Christer Ingebrigtsen      Ingrid Lien Johnsen 
 


